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Hoorn 1 3 HAARI 2024
Onderwerp: Beantwoording art. 36 vragen van fracties Hart van Hoorn en 
Hoorn Open & Eerlijk over aanbesteding skatebaan Julianapark

Geachte heer De Meij en mevrouw Klinkenberg,

Op 1 maart 2024 stelde u art. 36 vragen inzake de voortgang van de aanbesteding van skatebaan 
Julianapark. Zoals u weet, is het niet gebruikelijk om te communiceren over een lopende aanbesteding. 
Het normale proces is dat het college de raad informeert na formele gunning. Dat gebeurt in dit geval 
ook na afronding van de aanbesteding. Desalniettemin, omdat uw vragen en vraagtekens verkeerde 
beelden kunnen oproepen, geven wij hieronder zoveel mogelijk antwoord. Wij hopen en rekenen erop 
dat u ons in het vervolg de ruimte wilt geven om ons werk te doen en af te ronden voordat u vragen stelt.

Vraag 1 Klopt het dat de uiterste datum voor de inschrijving op 19 februari 2024 was?

Antwoord
Ja.

Vraag 2 Hoeveel bedrijven hebben zich ingeschreven om op de voormalige vuilnisbelt een 
skatebaan te gaan realiseren?

Antwoord
Er hebben bedrijven zich ingeschreven, maar deze informatie wordt pas na definitieve gunning 
openbaar. Dit is in principe op 2 april, maar kan mogelijk al eerder.

Vraag 3 In de begroting is rekening gehouden met een bedrag van € 750.000 euro. Blijven de 
inschrijvingen binnen het door de gemeente geraamde bedrag?

Antwoord
Ja, er is voor de inschrijvingen namelijk een maximaal budget gesteld.

Vraag 4 Bent u het met ons eens dat wanneer uit de inschrijvingen blijkt dat het opnieuw veel
duurder gaat worden dan verwacht u de Raad hierover informeert alvorens u overgaat tot 
gunning van de opdracht?

Antwoord
Ja, maar dit is niet aan de orde.
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Vraag 5 Zijn de inschrijvers bekent met de onderzoeksresultaten uit het rapport uit 2013,
uitgevoerd door de voormalige Milieudienst Westfriesland waaruit blijkt dat er cyanide in 
de grond zit?

Antwoord
De inschrijvers hebben alle rapporten ontvangen. Zoals u al weet is uit de bodemonderzoeken gebleken 
dat er geen belemmeringen zijn voor de aanleg van het skatepark

Vraag 6a Is er bij u of de omgevingsdienst nog andere informatie beschikbaar waarvan u weet of 
kunt weten dat dit voor de inschrijvers van belang is?

Antwoord
Nee.

Vraag 6b Is er nog nader grond- en wateronderzoek nodig?

Antwoord
Nee. Alle benodigde onderzoeken zijn uitgevoerd.

Vraag 6c Hebben inschrijvers n.a.v. de tender nog aanvullende vragen gesteld en welke waren dit? 
Welke antwoorden heeft de gemeente hierop gegeven?

Antwoord
Ja, maar informatie over vragen wordt pas na definitieve gunning openbaar.

Vraag 7 De toplaag waar de skatebaan moet komen is vervuild met cyanide. Gaat u deze
vervuilde grond hergebruiken in het Julianapark of elders in de gemeente?

Antwoord
De toplaag is niet vervuild. Het bodemonderzoek laat zien dat er geen problemen zijn met de 
bodemgesteldheid. Er wordt gewerkt met een gesloten grondbalans; de grond blijft dus op de locatie.

Vraag 8 Wanneer de vervuiling van de grond groter blijkt dan verwacht, welke partij draagt dan het 
risico van extra kosten voor het saneren van de grond?

Antwoord
Dit is niet aan de orde. Dit is al onderzocht.

Vraag 9 Klopt het dat de opdrachtnemer het totale perceel van 3400m2 kan gebruiken voor het 
skatepark en randfaciliteiten?

Antwoord
Ook dit was al bekend De raad heeft op 26 september 2023 het totale perceel van 3400 m2 
aangewezen als locatie voor het skatepark, de randfaciliteiten en het bijkomende groen. Er is wel een 
maximum van 2.000 m2 aan verharding opgenomen in de aanbesteding. De overige vierkante meters 
van de locatie kunnen zo nodig gebruikt worden om het skatepark een kwalitatieve en groene inpassing 
te geven in het park.

Met vriendelijke groet,
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